
Voorbereidende raadsvergadering 02-04-2024 

Agendapunt 8: het stellen van vragen aan het college 

 

Voorzitter, 

 

29 februari jongstleden heeft de gemeente een brief ontvangen van Alzheimer Nederland. Zij uit haar 

zorgen over de verwachte fikse groei van het aantal mensen met dementie. Zij biedt daarom een 

dementiescan aan gemeenten aan om in beeld te kunnen brengen wat er reeds goed gaat en waar 

nog kansen liggen om dementiezorg te verbeteren.  

Is het college bereid om een dementiescan te laten uitvoeren?  

 

Elly Gijsbers 

RoodGroen Lokaal 


